
Styrelsemöte 2014-09-16  
Närvarande: Fabiola Jansson, Ulrika Brün, Maria Anderot, 

Birgit Bäck Persson, Maria Roth, Lasse Norén. 

§ 1 Mötets öppnande 

 Mötet öppnades. 

§ 2 Val av justerare för mötet 

Maria Anderot valdes till justerare för mötet. 

§ 3 Underlaget i ridhuset 

Underlaget i ridhuset är dåligt. Fabiola har varit i kontakt med Lars-Gunnar som 

menar att det är dags att bila upp och göra i ordning underlaget. Hästägarna måste 

först hjälpas åt att kratta ut kanterna, därefter kommer Lars-Gunnar även att visa hur 

sladdningen ska gå till. I dagsläget är sladden svår att få på fyrhjulingen. Lasse och 

Madde tittar på detta. 

§ 4 Hemsidan 

För att Maria R ska kunna börja jobba med en ny hemsida behövs 

inloggningsuppgifter till vårt webbhotell one.com. Maria A kollar med Patric, som 

byggt hemsidan, vilka inloggningsuppgifter som gäller. 

§ 5 Ordförandens avgång 

Mattias meddelade vid föregående styrelsemöte att han vill avgå. Styrelsen beslutar 

att han måste sitta kvar till årsmötet, men att vice ordförande träder in i hans ställe så 

länge. 

§ 6 Belysningen i paddocken 

LR Installation är tillfrågade om att hjälpa oss att fixa belysningen i paddocken. De 

kommer att titta på detta så fort de har möjlighet. 

§ 7 Genomgång av uppstallningsavtalet 

Styrelsen ser ett behov av att skriva om uppstallningsavtalet med tillhörande bilagor. 

Under mötet gicks därför nuvarande avtal igenom och styrelsen tog fram ett nytt 

förslag. Förslaget ska nu kommuniceras med hästägarna innan ett slutgiltigt avtal 

beslutas.  

§ 8 Nästa möte 

Nästa möte blir måndagen den 6 oktober klockan 18.00 på Telecenter.  

§ 9 Mötets avslutande 

 Mötet avslutades. 

 

_______________________________  _______________________________ 

Vice ordförande Ulrika Brün  Justerare Maria Anderot 


